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Schriftelijke vraag 
(art. 49 Reglement van orde) 
 
Schriftelijke vraag van de fractie van het CDA Westerkwartier 
Ingediend op 5 juni 2025 
Ingediend door Geertje Veenstra 
 
 
 
Onderwerp: 
Uitspraak raad van State gaswinning Grijpskerk en de rol van gemeente Westerkwartier 
 
 
Inleiding: 
Naar aanleiding van de recente uitspraak van de Raad van State waarin gaswinning uit het kleine veld bij 
Grijpskerk voorlopig wordt toegestaan heeft de fractie van het CDA de vragen aan het college. Wij vinden het van 
groot belang dat de zorgen van onze inwoners serieus worden genomen en dat gemeente Westerkwartier hierin 
een actieve en zichtbare rol speelt. Als volksvertegenwoordigers voelen wij de verantwoordelijkheid om alles in het 
werk te stellen om op een transparante, zorgvuldige en daadkrachtige manier op te komen voor de belangen van 
onze inwoners.  
 
Vragen: 

1. Waarom komt gemeente Westerkwartier niet voor in de berichtgeving en de procedures zoals beschreven 
bij de Raad van State? Heeft het college eerder besloten geen actieve rol te spelen in deze procedure? Zo 
ja, op basis van welke afwegingen? 

2. Heeft het college kennisgenomen van de recente aardbeving van 2.1 bij Warffum? Welke risico 
inschatting maakt het college voor mogelijke aardbevingen in regio Grijpskerk en directe omgeving als 
gevolg van de gaswinning? 

3. Hoe worden de inwoners van Grijpskerk en omliggende dorpen geïnformeerd over de mogelijke 
hervatting van gaswinning en de gevolgen daarvan? Wordt er gewerkt aan een lokaal communicatieplan 
in samenwerking met bijvoorbeeld de NAM, het SodM of andere overheden? Op welke manier heeft 
dorpsbelangen Grijpskerk hier een rol in? 

4. Wat is het huidige standpunt van het college ten aanzien van de hervatting van gaswinning in 
Grijpskerk? Is het college voornemens alsnog aansluiting te zoeken bij de bodemprocedure die later dit 
jaar dient bij de Raad van State? 

5. Welke preventieve of reactieve maatregelen heeft de gemeente op dit moment beschikbaar of gepland 
voor het geval zich aardbevingen voordoen als gevolg van de gaswinning? Wordt er gewerkt aan een 
lokaal schadeprotocol of schadeafhandelingstraject en zo ja, in samenwerking met welke instanties? 

6. Is het college in gesprek (geweest) met buurgemeenten zoals Noard East-Fryslân, Het Hogeland en de 
provincie Groningen over een gezamenlijk standpunt of aanpak? Is het college bereid in de toekomst 
nauwer samen te werken op dit dossier? 

 
 
 
Toelichting: 
De situatie in Grijpskerk vraagt om een heldere bestuurlijke verantwoordelijkheid en zichtbare betrokkenheid bij de 
belangen van onze inwoners.  De fractie van het CDA ontvangt zo spoedig mogelijk een reactie. 
 
 


